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آدرنالین

ســرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در کنفرانس 
خبری گفت: با توجه به نوپا بودن فوتبال زنان باید 
روی آن کار شود و این باید جزو اهداف بلندمدت 
ما باشد. به هر حال در این مدت کوتاه نمی توانیم 
توقع زیادی از بازیکنان داشته باشیم و به آنها فشار 
بیاوریم. باید بازیکن خارجی وارد لیگ زنان شود. 

به گــزارش خبرآنلاین، مرضیــه جعفری در 
نشست خبری که دیروز پنجم خرداد ماه در مرکز 
ملی فوتبال برگزار شــده، گفت: من اکنون اینجا 
هستم و دســت یاری به سوی شما برای پیشرفت 
فوتبال زنان دراز می کنم. با توجه به پیشرفت هایی 
که در فوتبال زنان آســیا داریم، بخش زیادی به 

حمایت رسانه از فوتبال زنان بستگی دارد.
وی در مورد برنامه ریزی صــورت گرفته برای 
این تیــم تا رقابت هــای مقدماتی جــام ملت ها 
گفت: فرصت زیادی نداریم و ســه اردو را در نظر 
گرفتیم. در حال حاضر در اردوی دوم هســتیم. 
تمام تلاش من بر این است که تیم از نظر آمادگی 
به شــرایط مطلوبی برســد. بچه های ما از اسفند 
در اســتراحت بودنــد بنابراین آمادگــی لازم را 
ندارند. اما خوشبختانه ســیر صعودی را می بینم 
 و تلاش می کنم بچه هــا را در حد امکان با بهترین 

شرایط ببرم.

هيچ افتخاری بالاتر از 
سرمربيگری تيم ملی نيست

ســرمربی تیم ملی فوتبــال بانــوان درباره 
همکاری فدراسیون گفت: هیچ افتخاری بالاتر از 
سرمربیگری تیم ملی نیســت. دور از انصاف است 
که نگویم فدراســیون تمام تلاش خــود را برای 
ثبات و پایداری فوتبال زنان می کند. چیزهایی که 
خواسته ام تا حد امکان انجام شده است. برای بازی 
دوستانه رایزنی می کنیم که اگر اتفاق نیافتد کار 

من به مشکل می خورد. 
جعفری در مورد احتمال همکاری با تیم خاتون 
بم گفت: ۱۸ ســال در خدمت خاتون بودم و الان 
سرمربی تیم ملی هستم بنابراین تمام تمرکزم روی 
تیم ملی است. به مسائل باشگاهی فکر نمی کنم. 
نسبت به هیچ بازیکنی زاویه ای ندارم و در تیم ملی 

به روی همه باز است.
وی ادامــه داد: من مربی ای هســتم که در هر 
جایی بوده ام تمام تلاشم را کرده ام. اگر جایی نتوانم 
کار کنم و ضرر برسانم می روم. کاری به همکاران 
گذشــته ندارم قطعا همه به فوتبال بانوان کمک 
کرده اند و از آنها تشــکر می کنم. مســاله استعفا 
صحت ندارد. از مســئولان فدراسیون درخواست 
کردم کارهــای لازم را انجام دهنــد. نمی گویم 
فدراسیون تمام خواسته های من را فراهم کرد اما 
من نباید تا مسابقات برای بازیکنان چالش درست 
کنم. فدراسیون هر چه در توان داشته انجام داده 
 است. در حال حاضر یک ماه زمان داریم و کارهای 
مدنظرم انجام می شود. تا زمانی که در تیم ملی و هر 
جایی از فوتبال باشــم تا زمانی می مانم که بتوانم 

مثمر ثمر باشم.

نبايد تنها در فکر صعود
 به جام ملت ها باشيم

جعفری افزود: تا الان تمام تمرکزمان بر صعود 
است. نباید نتیجه گرا باشیم. فکر می کنم خاتون 
نشان داد زنان ما می توانند حرف های زیادی برای 
گفتن داشــته باشــند. نگاه ملی من این است که 

فوتبال زنان ما می تواند به جایگاه بالایی برسد و باید 
روی اهدافمان کار کنیم. نباید تنها به فکر صعود به 
جام ملت ها باشیم بلکه بچه ها باید باور داشته باشند 
که می توانند در جام جهانی بازی کنند. برایم خیلی 
زجرآور است که فقط به فکر صعود به جام ملت ها 
باشــیم چون تیم ما ظرفیت حضور و بازی در جام 

جهانی را دارد.
وی درمورد دیدارهای تدارکاتی برای مقدماتی 
جام ملت ها گفت: با فدراسیون فوتبال نشست هایی 
داشتیم. تلاش ما این است که بتوانیم بازی تدارکاتی 
داشته باشیم. در این زمان محدود دیگر نمی شود 
در فیفادی بازی داشته باشــیم اما خود آقای تاج 
در تلاش هستند ما حتی با یک تیم باشگاهی هم 
که شده بازی کنیم. بعضی اوقات ما خانم ها مقصر 
هستیم چون خودمان مطالبه گر نیستیم. تلاش من 
این است از این فرصت استفاده کنیم. ما همیشه در 
ســطح بین المللی بازی کمی داریم ولی رایزنی ها 
در حال انجام و قرار است یکی دو روز آینده به من 

اطلاع بدهند.
جعفری در باره شناخت از رقبای ایران در جام 

ملت ها بیان کــرد: هر چهار تیــم را آنالیز کرده ام. 
لبنان پیشرفت زیادی کرده است، اردن بازی های 
تدارکاتی زیادی داشته و یکدست است. بوتان که 
باشگاهی با خاتون رفتیم و بازی کردیم فوق العاده 
بود. بازی اول به شدت از ما می ترسیدند اما بازی دوم 
متفاوت ظاهر شدند. تیم فعلی بوتان تغییر کرده و 
پیشرفت داشته است. سنگاپور نسبت به سه بازی 
دیگر، ساده تر است اما سه بازی دیگر ما سخت است. 

فکر می کنم بچه ها باید بیشتر تلاش کنند.

بعد از جام ملت ها کادر تقويت می شود
وی در مورد کادر فنی تیم ملی گفت: به صورت 
حرفه ای عمل می کنیم چون زمان کمی داشــتم. 
کسانی که کنار من کار می کنند به صورت سریع 
انتخاب شدند اما باید از اسطوره های فوتبال زنان 
اســتفاده کنیم و به کار بگیریم. بعد از جام ملت ها 
کادر تقویت می شود. من همین جا از مربیان سابق 
تیم ملی تقاضا دارم کنار ما بیایند و به بچه ها قوت 
قلب بدهند. سر تمرینات ما بیایند و از نظر روحی 

روانی کنار ما باشند.
سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در پاسخ به اینکه 
با امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی مردان صحبتی 
داشته اید و آیا به شما کمک می کنند، گفت: ما یک 
تایم تمرینی همزمان داشتیم اما تمرینات ما دیگر 
خارج از کمپ برگزار شد و برخوردی نداشتیم. در 

مورد مسائل فنی هم صحبتی نداشته ایم.
جعفری ادامه داد: فوتبال زنان ما باید حرفه ای 
شــود و باید از باشــگاه ها شــروع کنیم. تیم ملی 
بزرگسال ما باید روی تیم های ملی رده های دیگر 
هم نظارت داشته باشد. به خانم اردلان هم می گویم 
باید در راستای هدف من کار کند. وقتی به عنوان 

سرمربی انتخاب شدم گفتم هیچ قولی نمی دهم 
اما تمام تلاشم را می کنم و سعی می کنم بهترین 

عملکرد  را داشته باشیم.
وی درایــن خصــوص کــه در دوره های قبل 
بازیکنان اردوها را تحریم می کردند، در دوران شما 
چگونه است، گفت: تمام بازیکنانی که من دعوت 
کرده ام آمدند مگر بازیکنانی که شــرایط لازم را 
نداشتند و توجیه قابل قبولی داشتند. الان هم همه 
بازیکنان ۱۰۰ خود را می گذارند و هیچ کم کاری از 
بازیکنان نمی بینم. جعفری در مورد حضور مشاور 
خارجی گفت: هم این برنامه ها باید برای بعد از جام 
ملت ها باشد. در این تایم یک ماه و نیم فعلا تمرکز 
فقط موفقیــت در جام ملت هاســت. ولی تیم ما 

نوپاست و به چنین مشاوره هایی نیاز دارد. 
وی در ادامه خاطرنشان کرد: سرمربی هر تیمی 
باید این اطمینان خاطر را داشــته باشد که بتواند 
روی اهداف خود برنامه ریزی کند. دوســت دارم 
رشد تیم من در چهار ماه مشخص شود. ولی ما قرار 
نیست یک دفعه معجزه کنیم. اگر من آمده ام، باید 
برای این تیم کار کنم. در حیطه باشگاهی تیم من 
هر سال بهتر از سال قبل خود بوده است. قطعا در 

تیم ملی هم با همین سیاست پیش خواهم رفت. 
نگاهم این روند اســت. تیم ملی من در بدنسازی 
مشــکل دارد. در انجام بازی تدارکاتی مشــکل 
داریم و بر اساس این شــرایط باید انتظارها از تیم 

منطقی باشد.

امکانات و زيرساخت ها بايد برای بانوان 
بيشتر شود 

جعفری افــزود: با توجه به نوپا بــودن فوتبال 
زنــان بایــد روی آن کار شــود و ایــن باید جزو 
اهداف بلندمدت ما باشد. رســانه ها در این مورد 
می توانند کمک کنند. انتقادات درست باید باشد 
نه جبهه گیری. بــه هر حال در ایــن مدت کوتاه 
نمی توانیم توقع زیادی از بازیکنان داشته باشیم 
و به آنها فشــار بیاوریم. باید بازیکن خارجی وارد 

لیگ زنان شود .
ســرمربی تیم ملی فوتبــال بانــوان درباره 
فعالیت های لازم برای پیشرفت فوتبال زنان، گفت: 
امکانات و زیرساخت ها باید برای بانوان بیشتر شود، 
بازی های تدارکاتی باید بیشتر شود، بچه ها باید به 
خودباوری برسند البته الان با بازی هایی که خاتون 
و تیم ملی در شرایط مختلف انجام داد، در مسابقات 
شاید دو بازی اول ما تدارکاتی باشد که باید نظارت 
بیشتر روی باشــگاه ها و آکادمی ها داشته باشیم 
چون بحث فنی مربیان پایه خیلی مهم اســت. در 
بحث باشگاهی با توجه به اینکه به بخش زنان ورود 
می کنند، تیم ها زیاد شــده اند و الان بازیکن کم 
است که بازیکن سازی انحام می شود. به نظرم ورود 
بازیکنان خارجی به فوتبال ما نیاز است. این باعث 
می شود بازیکنان ما بترسند و رقابت بیشتر شود و 

از طرف دیگر سطح فنی و کیفی افزایش می یابد.
جعفری درباره این موضــوع که باید کادر فنی 
قوی انتخاب می شد تا در لیگ ملت ها موفق شود، 
گفت: روی بحث کادر فنی باید خیلی تمرکز شود. 
من زمان کمی داشتم. مربی ای که کنار تیم ملی 
می آید باید با من همسو باشد. اگر دو  مربی توانمند 
باشند و همسو نباشــند ضرر بیشتری می رساند 
بنابراین انتخاب کادر فنی باید کارشناســی شده 
باشد که ما زمان لازم را نداشــتیم. من می گویم 
اسطوره های فوتبال و کسانی که توانایی مربیگری 
دارند باید اضافه شوند نه صرفا بازیکنان خوب. نباید 

بی گدار به آب بزنیم.
او ادامه داد: با دو سه مربی خوبمان در لیگ برتر 
صحبت کردم اما با توجه به قراردادشــان در لیگ 
نمی توانستند باشــند. نگاه من به ۴ ، ۵ بازیکن و 
اسطوره است که توانایی کار کردن در تیم ملی را 
دارند. باید طرز تفکر آنها را ببینم و تصمیم بگیرم. 
در بحث مربیگری بانوان پایین هستیم و نمی توانیم 

همینطوری کسی را انتخاب کنیم.
جعفری در مورد مکاتبه های انجام شده برای 
بازی های تدارکاتی توضیح داد: ما با چند باشگاه 
مثلا ملبورن برای بازی تدارکاتی صحبت کردیم 
ولی چون به تازگی بازی داشــتند و تیم خســته 
بود نیامدنــد. برخی تیم ها نیز در لیگ هســتند 
مانند کره جنوبی که فرصت بــازی ندارند. ما هم 
برای اعزام ســختی داریم نمی توانیم این مسافت 
طولانی را برویم و فقط یــک بازی انجام دهیم. در 
مورد جوانگرایی هم این نویــد را بدهم که بعد از 
جام ملت ها قطعا این کار را با جدیت انجام خواهیم 
داد اما در شــرایط فعلی اجرای این برنامه ریسک 

بزرگی بود.

ناکامی ادامه دار کاراته ایران: 
این بار در مقابل اردن!

تیم ملی کاراته ایران با تنها حضور یک نماینده در فینال آسیا 
نتایجی دور از انتظار را به ثبت رساند.

به گزارش ایلنــا، تیم ملی کاراته با ۱ طلا، 3 نقــره و 2 برنز به 
مأموریت خود در تاتامی قهرمانی آسیا پایان داد. نتیجه ای که با 
توجه به عقبه کاراته ایران و سروری در آسیا و جهان دور از شأن آن 
بوده و اصلاً نمی شود آن را مطلوب دانست. تیم مردان دراین دوره 
رقابت ها توفیق چندانی نداشت و از ۵ نماینده تنها یک کاراته کا 
راهی فینال شد و ۴ ملی پوش دیگر نه تنها دستشان به دیدار نهایی 
نرسید بلکه از رسیدن به رده بندی هم بازماندند. مرتضی نعمتی 
نماینده وزن منفی 7۵ کیلوگرم که بعد از استراحت در دور اول، 
کاراته کاهایی از عربستان، ازبکستان و ژاپن را مغلوب کرده بود 
در دیدار پایانی حریف قزاقستان نشد و با نتیجه ۵-3 مقابل این 
حریف شکست خورد تا در کمال ناباوری دستاورد تیم ملی مردان 

در بخش انفرادی تنها یک نقره باشد.
اما اوج بدشانسی و شاید بتوان گفت ضعف فنی تیم ملی در 
مسابقات کومیته تیمی نمایان شــد، جایی که تیم با شکست 
ترکمنستان، عربستان و قزاقســتان به فینال رسید اما در دیدار 
پایانی درحالی که مرتضی نعمتی کار را مقابل اردنی ها به تساوی 
کشــانده بود، صالح اباذری ملی پوش با تجربه کشورمان به رغم 
اینکه از حریف جلو بود در واپســین دقایق مبارزه با عملکردی 
غیرحرفه ای امتیاز از دست داد و مدال طلا کومیته تیم را دودستی 
تقدیم اردنی ها کرد تا بازهم حسرت طلا تیمی آسیا بر دل ایران 
بماند.اما در کومیته تیمی دختران بعد از برنزی که سارا بهمنیار 
در وزن منفی ۵۰ کیلوگرم کســب کرده بود، آتوسا گلشادنژاد 
دروزن منفی 6۱ کیلوگرم و فاطمه ســعادتی در وزن منفی ۵۵ 
کیلوگرم خود را به فینال این دوره رســانده بودند که در مبارزه 
نهایی هم گلشادنژاد با اقتدار نماینده ازبکستان را درهم کوبید 
تا در کســب طلای قهرمانی آســیا دبل کند. اما سعادتی دیگر 
فینالیست کشورمان نتیجه را به نماینده ویتنام واگذار کرد تا او 
تک نقره تیم ملی زنان در قهرمانی آسیا را دشت کند. سعادتی که 
بعد از پارگی رباط صلیبی با نقره آسیا به میادین کامبک زده است، 
 بار دیگر قدرت خود را به رخ کشیده و حالا نقره اش قطعاً به رنگ 

طلا است.

در رقابت های تیمی هم اگرچه دختران ایران در دومین مبارزه 
با شکست میلی متری مقابل قزاق ها از رسیدن به فینال بازماندند 
اما در مبارزه رده بندی با شکست چین تایپه برنز کومیته تیمی را 
بر گردن انداختند تا بعد از ناکامی در دوره قبلی مسابقات این بار 
دست خالی تاتامی رقابت های تیم را ترک نکنند. در شرایطی که 
کاراته ایران با طلا کومیته تیمی مردان می توانست حداقل در رتبه 
چهارم آسیا بایستد با این نتایج بعد از تیم های قزاقستان، ژاپن، 
ویتنام و اردن در رتبه پنجم آسیا، خیلی دور تر از شأن خود ایستاد.
 تیم هایی مثل ویتنام، اردن و قزاقستان که سال ها پایین تر 
از ایران بوده و حتی توان رقابت با ما را نداشتند با سرمایه گذاری 
و برنامه ریزی درســت حالا بالاتر از کشورمان قرار می گیرند اما 
مدیریت غلط و تصمیم های هیجانی مدیران کاراته کشورمان 
دستاوردی جز پسرفت نداشته است و حالا کار را به جایی رسانده 
که ایران در فاصله ۱۴ ماه مانده به بازی های آسیایی باید فکری 
اساسی کند وگرنه زنگ خطری که الان به صدا در آمده در ناگویا به 

ناقوس مرگ تبدیل می شود.
    

رویارویی چهره های مطرح کشتی جهان 
در تهران

تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان ایران با تیم ملی کشتی آزاد 
مجارستان تمرین مشترکی را برگزار کردند، تمرینی که دو چهره 

نامی کشتی دنیا را در یک قاب قرار داد.
به گزارش ایلنا، مجارســتانی ها که خود را بــرای حضور در 
مســابقات مطرح پیش رو از جمله رقابت هــای جهانی 2۰2۵ 
کرواسی آماده می کنند، تصمیم گرفتند که با حضور در تهران 
از امکانات فوق العاده کشتی کشــورمان استفاده کنند. البته در 
ترکیب تیم میهمان، اسماعیل موسکایف قهرمان جهان در وزن 
6۵ کیلوگرم حضور دارد که چهره ای شناخته شــده در دنیای 

کشتی است.
او در مسابقات کشــتی آزاد قهرمانی جهان در سال 2۰23 
مقابل رحمان عموزاد به برتری رســید و توانست مدال طلای 
جهان را به دست بیاورد. البته در المپیک پاریس رحمان انتقام 
سختی از موسکایف گرفت و با نتیجه ۱۰ بر صفر این ستاره روس 
تبار را در نیمه نهایی المپیک پاریس شکست داد. البته تلخی این 
شکست وقتی برای موسکایف بیشتر شد که رحمان در فینال 

شکست خورد.
یعنی نه خــودش طلا گرفت و نه اجازه داد موســکایف طلا 
بگیرد. حالا این دو قهرمان جهان در تمرین مشترک تیم ملی هم 
با یکدیگر رودررو شدند. البته موسکایف تصمیم گرفته در وزن 
7۰ کیلوگرم کشتی بگیرد و شاید دیگر رقیب رودرروی رحمان 
نباشد اما تقابل این دو در اردوی تیم ملی هم از نکات جالب توجه 
بود. از دیگر نکات مهم این تمرین، بازگشت امیرعلی آذرپیرا، دارنده 
مدال برنز المپیک، به تشک کشتی بود. آذرپیرا که پس از عمل 
جراحی زانو برای مدتی از تمرینات دور بود، با آمادگی روحی بالا و 
انگیزه مضاعف، در کنار سایر ملی پوشان حاضر شد و تمرینات فنی 
خود را از سر گرفت. آذرپیرا همچنان در چرخه انتخابی تیم ملی 
 حضور دارد و برای رسیدن به دوبنده تیم ملی در جهانی کرواسی 

تلاش می کند.

سرمربی تيم ملی فوتبال بانوان:منهای فوتبال

باید بازیکن خارجی وارد لیگ زنان شود

با توجه به نوپا بودن فوتبال زنان بايد 
روی آن کار شود و اين بايد جزو اهداف 

بلندمدت ما باشد. به هر حال در اين 
مدت کوتاه نمی توانيم توقع زيادی از 
بازيکنان داشته باشيم و به آنها فشار 

بياوريم. بايد بازيکن خارجی وارد ليگ 
زنان شود

18 سال در خدمت خاتون بودم و الان 
سرمربی تيم ملی هستم بنابراين تمام 
تمرکزم روی تيم ملی است. به مسائل 
باشگاهی فکر نمی کنم. نسبت به هيچ 
بازيکنی زاويه ای ندارم و در تيم ملی به 

روی همه باز است

در شرایطی که بحث انتخاب ســرمربی جدید استقلال از بین کیکه سانچز فلورس و 
ریکاردو سا پینتو بود، حالا گفته می شود که دوباره نام فابیو کاریله روی میز آمده است.

به گزارش فوتبال 36۰، پروژه انتخاب سرمربی جدید استقلال به مرحله پایانی خود 
رسیده و قرار است تا پایان هفته جاری، از سکان دار جدید آبی پوشان پایتخت رونمایی 
شود. نکته حائزاهمیت اینکه مدیران باشگاه استقلال تاکید دارند که سرمربی شان برای 
فصل آینده، ایرانی نخواهد بود و این مسئله بدان معناست که تقابل با ملوان، آخرین حضور 
مجتبی جباری روی نیمکت آبی پوشان پایتخت در نقش سرمربی است و چه استقلال 
قهرمان جام حذفی شود و چه قهرمان نشــود، جباری به نقش قبلی خود در قامت مربی 

بازخواهد گشت و دیگر نفر اول کادرفنی نخواهد بود.
مدیران آبی پوش در ماه های اخیر درگیر پروژه انتخاب سرمربی بوده اند و نام گزینه های 
مختلفی در طول روزهای گذشــته به میان آمده اســت. با این وجود، گفته می شود که 
استقلالی ها قصد دارند تا بلافاصله بعد از پایان کار تیم شان در جام حذفی، سرمربی جدید 
را معارفه کنند و در حالی که گفته می شد 2 گزینه نهایی هدایت استقلال، کیکه سانچز 
فلورس و ریکاردو سا پینتو هستند اما حالا پیگیری های بیشتر نشان می دهد که معادلات 

آینده نیمکت آبی پوشان پایتخت پیچیده تر از قبل شده است.

آبی ها از زمان جدايی موسيمانه با کاريله وارد مذاکره شدند اما ...
استقلالی ها برای جانشینی پیتسو موســیمانه به دنبال جذب فابیو کاریله بودند و از 
همان مقطع، مذاکرات با او آغاز شــد که پیش روی زیادی نداشت و به نظر می رسید که 
متوقف شده است. با این وجود، در روزهای گذشته دوباره ارتباط میان کاریله و مدیران 
استقلال برقرار شده و حالا گفته می شود که او برای هدایت استقلال شانس نسبتاً خوبی 

دارد و مذاکرات با این سرمربی برزیلی و ۵۱ ساله که سابقه قهرمانی در سری آ و سر ی بی 
برزیل را در کارنامه خود دارد، در حال انجام است.

مذاکرات ادامه دار استقلالی ها؛ در انتظار 3 روز سرنوشت ساز
آبی پوشان با توجه به وضعیت محرومیت ریکاردو سا پینتو، فعلاً این سرمربی را به عنوان 
گزینه اصلی مدنظر ندارند و نگاه شــان به توافق با فلورس یا کاریله است و در این میان، 
مباحث مالی بسیار تعیین کننده است. طبق آخرین خبرها، قرار است طی 2 روز آینده 
مذاکرات هم با فلورس و هم با کاریله پیش برود و انتظار می رود که تا پنج شنبه تکلیف آینده 
نیمکت استقلال مشخص شود که باید دید سرانجام قرعه به نام کدام گزینه خواهد افتاد و از 

میان گزینه های مطرح شده چه کسی سرمربی استقلال خواهد شد.

معارفه سرمربی جديد؛ بعد از پايان فينال جام حذفی
فابیو کاریله بعد از مدتی توقف مذاکرات، حالا دوباره به پای میز مذاکرات بازگشته و باید 
دید این بازگشت، سرنوشت آینده نیمکت آبی پوشان را تحت الشعاع قرار می دهد و این 
سرمربی باتجربه که اوسمار ویرا، سرمربی سابق پرسپولیس در مقطعی دستیار او بوده، 
سکان دار جدید استقلال خواهد شد یا خیر. گفتنی است ساعده سیما، سخنگوی باشگاه 
استقلال در گفت وگوی اختصاصی با »فوتبال 36۰« اعلام کرد، مذاکرات 2 گزینه برای 
هدایت آبی پوشان نهایی شده و پس از فینال جام حذفی، سرمربی جدید رسما معرفی 

خواهد شد.

چرخش ناگهانی آبی ها به سوی مرد برزيلی؛ 

دوباره پای »کاریله« وسط آمد!

چهره به چهره

با وجــود مطرح بودن پیشــنهاد حضور در ســپاهان، ادامه 
همکاری حسین حسینی با استقلال محتمل تر است.

به گــزارش فوتبال 36۰، اســتقلال در فصول گذشــته در 
موقعیت های مختلــف دچار بی ثباتی بوده و شــاهد رفت وآمد 
مدیران و مربیان پرشــماری بوده ایم و حتی فهرست بازیکنان 
آبی پوش هم در این مدت دستخوش تغییر و تحولات مهمی شده 
است. با این وجود، باید به ثبات موجود در برخی از پست ها اشاره 
داشت که بدون شک مهم ترین آن، خط دروازه آبی پوشان پایتخت 
است که حسین حسینی توانسته موقعیت خود در قامت شماره 
یک استقلال را حفظ کند و کاپیتان اول آبی پوشان پایتخت باشد.

حسینی بعد از رقابت با مهدی رحمتی و جدایی او از استقلال، 
جایگاه خود در قفس توری آبی ها را مستحکم کرد و در ادامه مسیر، 
چهره هایی مثل حسین پورحمیدی، علیرضا رضایی و محمدرضا 
خالدآبادی برای رقابت با حسین حســینی وارد گود شدند اما 

نتوانستند موقعیت این دروازه بان باتجربه را به 
خطر بیندازند و او حالا در آستانه ۱۰ سالگی 

حضور متداوم خود در اســتقلال است؛ 
آن هم در شرایطی که در طول فصل اخیر، 
بعضاً شعارهای تندی هم علیه حسینی 

روی سکوها سر داده شد.

فصل پرماجرا؛ هم منجی، هم شيطان!
حســین حســینی بدون شــک یکــی از 

پرنوســان ترین فصول دوران فوتبال خود را پشت 
سر گذاشت و او در این فصل، ۴۱ بازی برای استقلال 
انجام داده که ۴۰ گل خورده و ۱۵ کلین شــیت )در 
لیگ برتر، جــام حذفی و لیگ نخبگان آســیا( در 
کارنامه اش دیده می شــود. او در فصلی که به نقطه 

پایانی آن نزدیک شده ایم، 
هم بارها توانسته در نقش 
فرشــته نجــات در خط 
دروازه استقلال بدرخشد 
و مهارهای نجات بخشی 
داشته باشد و هم در نقطه 
مقابل، ملکــه عذاب 
هواداران اســتقلال 
شــده و با اشتباهات 
فاحــش خــود راه 
را برای گلزنــی رقبا 

هموار کرده است.

گزينه اصلی جانشينی دروازه بان 
جديد پرسپوليس

دروازه بان شــماره یک استقلال که 
این فصل شــعار »حیا کن رها کن« هم 
از روی سکوها شــنید و در نقطه مقابل 
شعار »عقاب آسیا« هم تشویق شد، حالا 

در حالی به روزهای پایانی قرارداد جدیدش با اســتقلال رسیده 
که مورد توجه باشگاه سپاهان قرار گرفته است و طلایی پوشان 
قصد دارند که حســینی را در خط دروازه خود جانشــین پیام 
نیازمند کنند. در روزهای گذشته، مذاکرات رسمی با حسینی 
و مدیربرنامه هایش انجام شده اما دروازه بان شماره یک استقلال 

فعلًا روی خوشی به پیشنهاد واصله از اصفهان نشان نداده است.

جام می گيرد و حضورش را تمديد می کند؟
حسین حسینی بعد از کاپیتان اول شدن در استقلال، تجربه 
قهرمانی در ســوپرجام را دارد و حالا امید دارد که پنج شنبه در 
پایان یک فصــل پراتفاق بتواند جام قهرمانــی رقابت های جام 
حذفی را بالای سر ببرد. حســینی در شرایطی پیشنهاد حضور 
در سپاهان را دریافت کرده که همزمان مذاکراتی هم با مدیران 
باشگاه استقلال داشته و طبق خبرهای واصله، احتمال ماندن این 
دروازه بان 32 ساله در استقلال بیش از احتمال جدایی اش است 
و گفته می شود او با وجود دریافت پیشنهاد از سپاهان، احتمالاً 
با امضای قراردادی »۱+۱« ســاله در جمع آبی پوشان پایتخت 
 می ماند تا حضور متداوم خود در فهرست استقلال را به بیش از 

یک دهه برساند!

هم پيشنهاد سپاهان روی ميز است، هم پيشنهاد ماندن در استقلال؛ 

حسینی و انتخاب گزینه دوم؟

اتفاق روز


